
Zasedání SKAS 2025-06-13
Přítomni offline: Beck, Černý, Farkaš, Šimůnek, Koňařík, Holda
Přítomni online (Teams): Ficková, Gaďurek, Láznička
Hosté online: Lukáš Nowak
Předsedající: Andrej Farkaš
Zapisovatel: David Koňařík

Uvozovky jsou použity pouze pro členění textu, neobsahují doslovné citace.

18:02 Farkaš zahajuje zasedání. Program zasedání a zápis z předchozího zasedání schválen 
tichým souhlasem.

18:04 Černý navrhuje Beck na předsedu, Beck přijímá. Černý navrhuje Šimůnka, přijímá.

18:05 Beck se představuje jako kandidát, chce pracovat na komunikaci SKAS ven i uvnitř. 18:06 
Šimůnek se představuje jako kandidát. Vyzdvihuje politickou zkušenost mimo UK i ve velkém 
SKAS. Chce získat důvěru SKAS od studentů, navrhuje setkání se studenty/spolky. Vyzdvihuje 
své vztahy na úrovni univerzity.

18:08 Černý na kandidáty: „Kolik průvodců se má účastnit Albeře?“ Beck: „Asi dva?“ Šimůnek: 
„Nebývá přetlak, hledejme domluvu.“

18:09 Beck na Šimůnka: „Jak podle tebe dopadla schůzka se spol. Matfyzák?“ Šimůnek: „Hlavní 
důsledek byl ‚nejsme nepřátelé‘, příště bychom měli přinést pozitivní impulz.“

18:11 Počátek hlasování o předsedovi online.
18:13 Výsledky: Beck 7, Šimůnek 2. Nikdo se nezdržel.
Za předsedu SKAS byla zvolena Arina Beck.

18:13 Beck navrhuje jako předseda Černého, Šimůnka a Holdu na místopředsedu.
18:15 Představují se kandidáti.
Černý říká, že SKAS na tom není nejlíp, chce pomoci propagací a setkáními „s lidmi“. 
Vyzdvihuje své dobré vztahy a zásluhu na mikrovlnce.
Holda vyzdvihuje své krátké politické zkušenosti.
Šimůnek odkazuje na své odpovědi pár minut předtím.

18:17 Beck na Černého: „Kolik průvodců na Albeř?“ Černý: „Při stávajících turnusech jen jeden, 
při nových třech radši dva, nějací mladí, na jeden turnus.“
18:17 Beck na Černého: „Chceš se osobně víc věnovat Albeři?“ Černý: „Loni jsem dělal anketu, 
chci pokračovat v pomoci s Albeří.“
18:19 Beck na Holdu: stejné otázky. Holda: „Nic proti číslům kolegy Černého, zúčastnil bych se 
rád.“



18:20 Holda na Černého: „Jak zvládneš dva magistry?“ Černý: „Všechno zvládnu, Mgr na 
Matfyzu plánuji ukončit dřív.“
18:20 Gaďurek na Černého: „Co budeš dělat fyzicky?“ Černý: „Je možné že zůstanu pouze na 
matfyzu, záleží dle státnic. SKAS určitě budu stíhat, jelikož se plánuji z Mnichova často vracet.“

18:22 Počátek hlasování o místopředsedovi online.
18:23 Výsledky: Černý 6, Holda 2, Šimůnek 1. Nikdo se nezdržel.
Za místopředsedu SKAS byl zvolen Jakub Černý.

18:23 Začátek hlasování pokladníka SKAS. Farkaš dodává, že před léty SKAS měl rozpočet, 
který spadal pod pokladníka. Dnes je tento rozpočet zrušen. Pokladník dnes objednává pizzu.
18:25 Nowak obhajuje a popisuje způsob proplácení pizzy.
18:27 Ficková se hlásí jako kandidát, Beck navrhuje. Beck navrhuje Holdu, přijímá.
Beck navrhuje Šimůnka, odmítá.
18:27 Představení kandidátů. Ficková vyzdvihuje, že na Karlově se nachází často.
Koňařík: „Jakou budete objednávat pizzu?“ Holda: „kuřecí“. Ficková: „salámovou“.
18:29 Farkaš ukončuje debatu o pizze.

18:30 Hlasování o pokladníkovi online. Výsledky: Ficková 5, Holda 4, nikdo se nezdržel, 
nezvolen (nepřekročena hranice 2/3).
18:32 Hlasování o pokladníkovi online, 2. kolo (dva nejlepší).

Gaďurek si stěžuje na postup při volbách, myslí si, že nemělo být druhé kolo. Farkaš oponuje, že 
se smí používat procedura volby předsedy.

Výsledky: Holda 6, Ficková 3. Nikdo se nezdržel.
Za pokladníka SKAS byl zvolen Adam Holda.

18:34 Volby do pozice zástupce SKAS v radě starších spolku Matfyzák.
Beck navrhuje Šimůnka, odmítá. "Necítím se, že bych přinesl spolku něco nového," dodává.
Beck navrhuje Koňaříka, přijímá.
Debata o roli zástupce. Farkaš říká, že rada starších kontroluje typicky jednou do roka 
hospodaření spolku. Role je spojena s provázáním spolku a fakulty, podle stanov spolku.
Černý nominuje Gaďurka, přijímá.

18:39 Hlasování o zástupci online. Výsledky: Gaďurek 5, Koňařík 3. Jeden se zdržel.
Za zástupce SKAS v radě starších spolku Matfyzák byl zvolen Vojtěch Gaďurek.



18:40 „Různé“:

Farkaš připomíná, že je stále možné se přihlásit na poslední místo pro SKAS na Albeři. Černý 
připomíná, že loni byla negativní odezva na nenaplnění slotů. Beck a Farkaš dodávají, že se od 
účastníků očekává udělat přednášku o SKAS, pomáhat s organizací a zúčastnit se společenských 
akcí.

18:43 Beck informuje o budoucích schůzích ohledně Albeře.
18:44 Beck a Černý informují o budoucím plánu schůze s Matfyz HELP a spolkem Matfyzák 
ohledně počtu zástupců na Albeři. Farkaš považuje za důležité dohodnout s koordinátory 
studentských průvodců z každé sekce. Zmíněny plány na dotazník ohledně Albeře.

18:46 Ukončení zasedání


